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P R O T O K Ó Ł  Nr VII/15 

 

z obrad siódmej sesji Rady Miejskiej Cieszyna VII kadencji, która odbyła się w dniu 26 

lutego 2015 r. w sali sesyjnej Ratusza w Cieszynie. Sesję otworzył i prowadził 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej p. Andrzej Surzycki. Sesja rozpoczęła się o godz.15
30

,  

a zakończyła o godz.18
45

 . 

 

Obecni: wg załączonej listy obecności.  

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.  

2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Wystąpienia zaproszonych gości. 

5. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego w Cieszynie za 2014 rok. 

6. Sprawozdanie za rok 2014 z realizacji Gminnego Programu Poprawy bezpieczeństwa – 

„Bezpieczny Cieszyn” na lata 2010 – 2015. 

7. Sprawozdanie za rok 2014 z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny Miasta 

Cieszyna na lata 2013 – 2015 wraz z informacją o potrzebach związanych z realizacją 

zadań z zakresu wspierania rodziny. 

8. Sprawozdanie za rok 2014 z realizacji Gminnego Programu Ochrony Zdrowia 

Psychicznego Miasta Cieszyna na lata 2012 – 2015. 

9. Sprawozdanie z realizacji Programu osłonowego „Pomoc dla mieszkańców Gminy 

Cieszyn w zakresie dożywiania na lata 2014 - 2020” za rok 2014. 

10. Prezentacja struktury organizacyjnej oraz zakresu działalności Urzędu Miejskiego w 

Cieszynie, jednostek miejskich oraz instytucji kultury – Szkolne Schronisko Młodzieżowe 

oraz Biblioteka Miejska. 

11. Podjęcie uchwał w sprawie: 

11.1. zmiany uchwały Nr XXVI/258/12 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 29 listopada 2012 

r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

oraz ustalenia stawki takiej opłaty, 

11.2. zmiany uchwały Nr XXVI/259/12 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 29 listopada 2012 

r. w sprawie ustalenia stawki opłaty za pojemnik o określonej pojemności w przypadku 

nieruchomości niezamieszkałych, na których powstają odpady komunalne, 

11.3. wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Naczelnikiem Urzędu 

Skarbowego w Cieszynie a Gminą Cieszyn w sprawie przyjęcia od Naczelnika Urzędu 

Skarbowego w Cieszynie zadań administracji rządowej z zakresu egzekucji 

administracyjnej należności pieniężnych z tytułu opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, 

11.4. przyjęcia programu opieki nad zwierzętami oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 

na terenie Gminy Cieszyn w 2015roku, 

11.5. wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy na czas nieoznaczony, 

11.6. wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Cieszyn do współpracy w ramach 

Regionalnych Inwestycji Terytorialnych Subregionu Południowego Województwa 

Śląskiego i zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą Cieszyn a pozostałymi powiatami i 

gminami wchodzącymi w skład Subregionu Południowego Województwa Śląskiego, 

11.7. zmiany uchwały w sprawie podziału Gminy Cieszyn na stałe obwody głosowania, 

ustalenia ich granic, numerów oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych, 
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11.8. określenia zasad udzielania dotacji celowych na dofinansowanie kosztów inwestycji z 

zakresu ochrony powietrza realizowanych w ramach Programu ograniczenia niskiej emisji 

przyjętym przez Radę Miejską Cieszyna Uchwała Nr XLVI/483/14 Rady Miejskiej 

Cieszyna z dnia 28 sierpnia 2014 r. 

11.9. zmiany uchwały Nr VI/36/15 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 29 stycznia 2015 roku w 

sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu inwestycyjnego, 

11.10. zmiany budżetu Miasta Cieszyna na rok 2015, 

11.11. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Cieszyna na lata 2015 – 2025. 

12. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Cieszyna z działalności w okresie między sesjami. 

13. Interpelacje, wnioski i zapytania oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania 

radnych. 

14. Wnioski Komisji Rady oraz Klubów Radnych. 

15. Oświadczenia i sprawy różne. 

16. Zamknięcie sesji. 

 

 

 

x  x  x 

 

 

Przebieg obrad 

 

Otwarcie sesji poprzedziło wręczenie Panu Bogdanowi Ścibutowi Z-cy Burmistrza Miasta 

Cieszyna Nagrody im. Danuty Siedzikówny „INKI” 2015, przyznawanej przez Fundację 

Armii Krajowej w Londynie. Nagroda przyznawana jest osobom, które w sposób szczególny, 

wykraczający poza podstawowe obowiązki zawodowe, lub nie będąc zawodowo czy 

statutowo związanych przyczyniają się do przywracania pamięci o uczestnikach drugiej 

konspiracji niepodległościowej zakorzenionej w ideałach Polskiego Państwa Podziemnego. 

Nagrodę wręczyli Burmistrz Miasta Cieszyna p. Ryszard Macura oraz Wiceprzewodniczący 

Rady Miejskiej p. Andrzej Surzycki. 

 

Następnie Burmistrz Miasta p. Ryszard Macura, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej p. 

Andrzej Surzycki oraz Komendant Powiatowy Policji p. Krzysztof Chrapek wręczyli mł. asp. 

p. Łukaszowi Palicy Nagrodę Burmistrza Miasta dla Najlepszego Dzielnicowego Wydziału 

Prewencji KPP Cieszyn w roku 2014, przyznawaną w ramach Gminnego Programu Poprawy 

Bezpieczeństwa. 

 

Ad 1. 

 

Siódmą sesję Rady Miejskiej Cieszyna otworzył i prowadził Wiceprzewodniczący Rady, Pan 

Andrzej Surzycki. 

Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. W sesji uczestniczyło 20 

radnych. 

 

Ad 2. 

 

Andrzej Surzycki – zapytał o wnioski do porządku obrad. 

 

Wniosków do porządku obrad nie zgłoszono. 
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Ad 3. 

 

Andrzej Surzycki – stwierdził, iż w terminie Statutowym nie zgłoszono uwag do protokołu z 

sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 29 stycznia 2015 r. tym samym protokół został 

przez Radę przyjęty. 

 

Ad 4. 

 

Andrzej Surzycki – udzielił głosu p. Jolancie Gibiec przedstawicielce Stowarzyszenia 

Kupców Cieszyńskich. 

 

Jolanta Gibiec – zabierając przedstawiła okoliczności powstania Stowarzyszenia, jego zadania  

Statutowe oraz wyznaczone cele na przyszłość. 

W imieniu Stowarzyszenia zwróciła się do Rady Miejskiej z wnioskiem o wsparcie 

przygotowywanej akcji, której celem byłoby przyciągnięciem z powrotem klientów do 

centrum miasta. Jako jedną z możliwości wymieniła bezpłatne parkowanie w centrum przy 

jednoczesny wydłużeniu godzin handlu. 

 

Andrzej Surzycki – odnosząc się do w/w wystąpienia poinformował p. J. Gibiec, że aby nad 

przedstawionymi problemami mogła się pochylić Rada Miejska i komisje Rady, 

Stowarzyszenie powinno zwrócić się do Rady pisemnie, precyzując swoje oczekiwania. 

 

Ad 5. 

 

Andrzej Surzycki – otworzył dyskusję nad Informacją o stanie bezpieczeństwa i porządku 

publicznego w Cieszynie za 2014 rok. 

 

Marek Szczypka – w imieniu Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych przedstawił pozytywną 

opinię Komisji do przedłożonej informacji. 

 

W dyskusji nad Informacją o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego w Cieszynie za 

2014 rok głos zabrali radni: Krzysztof Herok, który poruszył problem dostępu dzieci i 

młodzieży do narkotyków, Irena Kwaśny, która poruszyła problem graffiti na obiektach 

zabytkowych, Janina Cichomska, która poruszyła problem ponadnormatywnych patroli 

Policji współfinansowanych z budżetu Miasta. 

 

Krzysztof Chrobak Komendant Powiatowy Policji w Cieszynie – przybliżył Radzie Miejskiej 

informację dot. prac związanych z budową nowej siedziby Komendy Powiatowej Policji, 

podziękował za współfinansowanie przez Miasto zakupu samochodu dla Komendy w 

Cieszynie. Zasygnalizował pogłębiający się problem zaginięć dzieci – ucieczek z domu - oraz 

rosnącą liczbę prób samobójczych. Poprosił, aby odpowiednie służby miejskie zwróciły 

uwagę na w/w problemy. 

 

Ad 6. 

 

Andrzej Surzycki – otworzył dyskusję nad Sprawozdaniem za rok 2014 z realizacji Gminnego 

Programu Poprawy bezpieczeństwa – „Bezpieczny Cieszyn” na lata 2010 – 2015. 
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Marek Szczypka – w imieniu Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych przedstawił pozytywną 

opinię Komisji do przedłożonego Sprawozdania. 

 

Ad 7. 

 

Andrzej Surzycki – otworzył dyskusję nad Sprawozdaniem za rok 2014 z realizacji Gminnego 

Programu Wspierania Rodziny Miasta Cieszyna na lata 2013 – 2015 wraz z informacją o 

potrzebach związanych z realizacją zadań z zakresu wspierania rodziny. 

 

Marek Szczypka – w imieniu Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych przedstawił pozytywną 

opinię Komisji do przedłożonego Sprawozdania. W opinii Komisji nie wystarczające jest 

zatrudnienie przez Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej tylko dwóch asystentów rodziny, 

szczególnie w kontekście informacji przedstawionych Komendanta Powiatowego Policji w 

Cieszynie dot. np. problemu zaginięć dzieci. 

 

Ad 8. 

 

Andrzej Surzycki – otworzył dyskusję nad Sprawozdaniem za rok 2014 z realizacji Gminnego 

Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego Miasta Cieszyna na lata 2012 – 2015. 

 

Marek Szczypka – w imieniu Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych przedstawił pozytywną 

opinię Komisji do przedłożonego Sprawozdania. 

 

Ad 9. 

 

Andrzej Surzycki – otworzył dyskusję nad Sprawozdaniem z realizacji Programu osłonowego 

„Pomoc dla mieszkańców Gminy Cieszyn w zakresie dożywiania na lata 2014 - 2020” za rok 

2014.  

 

Marek Szczypka – w imieniu Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych przedstawił pozytywną 

opinię Komisji do przedłożonego Sprawozdania. Komisja stwierdziła, że jest to bardzo 

pożyteczny program i opowiada się za jego kontynuacją. 

 

Ad 10. 

 

Pan Mirosław Werner, Dyrektor Szkolnego Schroniska Młodzieżowego za pomocą 

prezentacji multimedialnej przedstawił Radzie działalność tej jednostki miejskiej. 

 

Pani Izabela Kula, Dyrektor Biblioteki Miejskiej w Cieszynie za pomocą prezentacji 

multimedialnej przedstawiła Radzie działalność tej jednostki miejskiej. 

 

Ad 11.1. 

 

Andrzej Surzycki – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały XXVI/258/12 

Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 29 listopada 2012 r. w sprawie wyboru metody ustalenia 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty. 

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura – zabierając głos stwierdził, iż temat związany z kosztami 

utrzymania gospodarki odpadami był szeroko dyskutowany. Okazało się, że ustalone stawki 

nie wystarczają na pokrycie kosztów związanych z tą gospodarką wobec tego starał się 
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zaproponować Radzie rozwiązanie, które z jednej strony daje gwarancje zamykania się 

systemu a z drugiej strony uwzględnia też potrzeby społeczne tak, żeby nie obciążać zanadto 

mieszkańców kosztami koniecznej w jego przekonaniu podwyżki. 

 

Andrzej Surzycki – poprosił komisje o opinię do w/w projektu uchwały. 

 

Krzysztof Pszczółka – zabierając głos w imieniu Komisji Finansów powiedział, że Komisja 

szczegółowo analizowała projekty uchwał związane z gospodarką odpadami. Splot różnych 

okoliczności spowodował, że nastąpił radykalny wzrost ilości odpadów w 2014 roku bo aż o 

40% w związku z czym z budżetu Miasta trzeba było dopłacić 400 tys. zł. Okazało się też, że 

mieszkańców Cieszyna jest ok. 32 tysięcy, a nie jak zakładano ponad 34 tysiące. Nie można 

też było odłożyć decyzji w tej sprawie o miesiąc ponieważ uchwała podlega publikacji i to 

spowoduje, że wejdzie ona w życie dopiero po miesiącu, co spotęguje dalsze zadłużenie. 

Biorąc pod uwagę te wszystkie aspekty Komisja Finansów opowiedziała się za przyjęciem 

uchwały. 

 

Krzysztof Wantulok – poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej również 

analizowała projekt uchwały i na podstawie przedstawionych Komisji danych statystycznych 

opowiedziała się za podjęciem uchwały. Dodał, że Komisja będzie się zajmować planowanym 

w tym roku przetargiem na wywóz nieczystości. 

 

Remigiusz Jankowski – poinformował, że Komisja Oświaty zapoznała się z projektem 

uchwały. 

 

Irena Kwaśny – poinformowała, że Komisja Urbanistyki zajmowała się projektem uchwały, 

ale nie wypracowała wspólnego stanowiska. 

 

Marek Szczypka – poinformował, że Komisja Zdrowia przyjęła projekt uchwały do 

wiadomości. 

 

Andrzej Surzycki – zwrócił się do Burmistrza Miasta z prośbą, aby ewentualna decyzja Rady 

o podniesieniu opłat za gospodarowanie odpadami była dobrze wyjaśniona i przedstawiona 

mieszkańcom Cieszyna. 

Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Za podjęciem uchwały głosowało 18 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

 

Andrzej Surzycki - stwierdził, iż uchwała w sprawie w sprawie zmiany uchwały 

XXVI/258/12 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 29 listopada 2012 r. w sprawie wyboru metody 

ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej 

opłaty  została przez Radę podjęta. 

 

Ad 11.2. 

 

Andrzej Surzycki – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/259/12 

Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 29 listopada 2012 r. w sprawie ustalenia stawki opłaty za 

pojemnik o określonej pojemności w przypadku nieruchomości niezamieszkałych, na których 

powstają odpady komunalne. 

Poprosił komisje o przedstawienie opinii do projektu uchwały. 
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Krzysztof Pszczółka – poinformował, że Komisja Finansów opowiedziała się za podjęciem 

uchwały. 

 

Krzysztof Wantulok – poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej również 

opowiedziała się za podjęciem uchwały. 

 

Remigiusz Jankowski – poinformował, że Komisja Oświaty zapoznała się z projektem 

uchwały. 

 

Irena Kwaśny – poinformowała, że Komisja Urbanistyki zapoznała się z projektem uchwały. 

Marek Szczypka – poinformował, że Komisja Zdrowia przyjęła projekt uchwały do 

wiadomości. 

 

Andrzej Surzycki – poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Za podjęciem uchwały głosowało 19 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

 

Andrzej Surzycki – stwierdził, że uchwała w sprawie w sprawie zmiany uchwały Nr 

XXVI/259/12 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 29 listopada 2012 r. w sprawie ustalenia stawki 

opłaty za pojemnik o określonej pojemności w przypadku nieruchomości niezamieszkałych, 

na których powstają odpady komunalne została przez Radę podjęta. 

 

Ad 11.3. 

 

Andrzej Surzycki – przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia pomiędzy Naczelnikiem Urzędu Skarbowego w Cieszynie a Gminą Cieszyn w 

sprawie przyjęcia od Naczelnika Urzędu Skarbowego w Cieszynie zadań administracji 

rządowej z zakresu egzekucji administracyjnej należności pieniężnych z tytułu opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Poprosił komisje o opinię do tego projektu. 

 

Krzysztof Pszczółka – poinformował, że Komisja Finansów opowiedziała się za podjęciem 

uchwały. 

 

Krzysztof Wantulok – poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Remigiusz Jankowski – poinformował, że Komisja Oświaty zapoznała się z projektem 

uchwały. 

 

Irena Kwaśny – poinformowała, że Komisja Urbanistyki zapoznała się z projektem uchwały. 

 

Marek Szczypka – poinformował, że Komisja Zdrowia zapoznała się z projektem uchwały. 

 

Andrzej Surzycki – poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Za podjęciem uchwały głosowało 20 radnych, obecnych na sali. 

 

Andrzej Surzycki – stwierdził, że uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia pomiędzy Naczelnikiem Urzędu Skarbowego w Cieszynie a Gminą Cieszyn w 
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sprawie przyjęcia od Naczelnika Urzędu Skarbowego w Cieszynie zadań administracji 

rządowej z zakresu egzekucji administracyjnej należności pieniężnych z tytułu opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi została podjęta przez Radę jednogłośnie. 

 

Ad 11.4. 

 

Andrzej Surzycki – przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad 

zwierzętami oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Cieszyn w 2015roku. 

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura – złożył do projektu uchwały autopoprawkę polegającą na 

zmianie w załączniku do uchwały w pkt III.2. wyrażenia „Spółdzielcza 16” na wyrażenie 

„Ławki 20”. 

 

Andrzej Surzycki – poprosił komisje o opinię do projektu uchwały. 

 

Marek Szczypka – poinformował, że Komisja Zdrowia przyjęła projekt uchwały do 

wiadomości. 

 

Krzysztof Pszczółka – poinformował, że Komisja Finansów przyjęła projekt uchwały do 

wiadomości. 

 

Krzysztof Wantulok – poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Remigiusz Jankowski – poinformował, że Komisja Oświaty zapoznała się z projektem 

uchwały. 

 

Irena Kwaśny – poinformowała, że Komisja Urbanistyki zapoznała się z projektem uchwały. 

 

Andrzej Surzycki – poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Za podjęciem uchwały głosowało 19 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

 

Andrzej Surzycki stwierdził, że uchwała w sprawie przyjęcia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie Gminy Cieszyn 

w 2015 roku została przez Radę podjęta. 

 

Ad 11.5. 

 

Andrzej Surzycki – przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie 

od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy na czas nieoznaczony. 

Poprosił komisje o opinie do projektu uchwały. 

 

Krzysztof Pszczółka – poinformował, że Komisja Finansów opowiedziała się za podjęciem 

uchwały. 

 

Krzysztof Wantulok – poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 
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Remigiusz Jankowski – poinformował, że Komisja Oświaty zapoznała się z projektem 

uchwały. 

 

Irena Kwaśny – poinformowała, że Komisja Urbanistyki pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. Wystąpiła jednak do Burmistrza Miasta z wnioskiem o dołączenie do uzasadnienia 

szkicu terenu. W dniu dzisiejszym Komisja otrzymała odpowiedź, która została przesłana do 

wiadomości wszystkich radnych. 

 

Marek Szczypka – poinformował, że Komisja Zdrowia przyjęła projekt uchwały do 

wiadomości. 

 

Andrzej Surzycki – poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Za podjęciem uchwały głosowało 20 radnych, obecnych na sali. 

 

Andrzej Surzycki – stwierdził, iż uchwała w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy na czas nieoznaczony została 

podjęta przez Radę jednogłośnie. 

 

Ad 11.6 

 

Andrzej Surzycki – przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie 

Gminy Cieszyn do współpracy w ramach Regionalnych Inwestycji Terytorialnych Subregionu 

Południowego Województwa Śląskiego i zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą Cieszyn a 

pozostałymi powiatami i gminami wchodzącymi w skład Subregionu Południowego 

Województwa Śląskiego. 

Poprosił komisje o opinię do projektu uchwały. 

 

Krzysztof Pszczółka – poinformował, że Komisja Finansów zapoznała się z projektem 

uchwały. 

 

Irena Kwaśny – poinformowała, że Komisja Urbanistyki pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Marek Szczypka – poinformował, że Komisja Zdrowia przyjęła projekt uchwały do 

wiadomości. 

 

Krzysztof Wantulok – poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Remigiusz Jankowski – poinformował, że Komisja Oświaty zapoznała się z projektem 

uchwały. 

 

Andrzej Surzycki – poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Za podjęciem uchwały głosowało 20 radnych, obecnych na sali. 

 

Andrzej Surzycki – stwierdził, iż uchwała w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie 

Gminy Cieszyn do współpracy w ramach Regionalnych Inwestycji Terytorialnych Subregionu 

Południowego Województwa Śląskiego i zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą Cieszyn a 
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pozostałymi powiatami i gminami wchodzącymi w skład Subregionu Południowego 

Województwa Śląskiego została prze Rade podjęta jednogłośnie. 

 

Ad 11.7. 

 

Andrzej Surzycki – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

podziału Gminy Cieszyn na stałe obwody głosowania, ustalenia ich granic, numerów oraz 

siedzib obwodowych komisji wyborczych. 

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura – zabierając głos zwrócił uwagę, że obowiązuje 

przedłożony Radzie projekt II uchwały, w który zaszła konieczność dokonania zmiany 

podstawy prawnej. 

 

Andrzej Surzycki – poprosił komisje o opinię do projektu uchwały. 

 

Krzysztof Pszczółka – poinformował, że Komisja Finansów przyjęła do wiadomości projekt 

uchwały. 

 

Krzysztof Wantulok – poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej zapoznała się z 

projektem uchwały. 

 

Remigiusz Jankowski – poinformował, że Komisja Oświaty zapoznała się z projektem 

uchwały. 

 

Irena Kwaśny – poinformowała, że Komisja Urbanistyki zapoznała się z projektem uchwały. 

 

Marek Szczypka – poinformował, że Komisja Zdrowia pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Andrzej Surzycki – poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Za podjęciem uchwały głosowało 20 radnych, obecnych na sali. 

 

Andrzej Surzycki – stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie podziału 

Gminy Cieszyn na stałe obwody głosowania, ustalenia ich granic, numerów oraz siedzib 

obwodowych komisji wyborczych została przez Radę podjęta jednogłośnie. 

 

Ad 11. 8 

 

Andrzej Surzycki – przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia zasad udzielania 

dotacji celowych na dofinansowanie kosztów inwestycji z zakresu ochrony powietrza 

realizowanych w ramach Programu ograniczenia niskiej emisji przyjętym przez Radę Miejską 

Cieszyna Uchwała Nr XLVI/483/14 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 28 sierpnia 2014 r. 

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura – poinformował, że również w tym przypadku obowiązuje 

przedłożony Radzie projekt II uchwały. 

Następnie poprosił o oddanie głosu Z-cy Burmistrza Miasta p. Bogdanowi Ścibutowi dla 

przedstawienia autopoprawki. 
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Bogdan Ścibut – zwrócił uwagę na zapis § 2 ust. 1 załącznika do uchwały, gdzie jest mowa o 

wysokości udzielonej dotacji wnioskodawcy. W pierwszym projekcie uchwały maksymalny 

poziom dotacji ustalonej wnioskodawcy ustalono na poziomie 40% łącznych kosztów 

kwalifikowanych. Miasto otrzymało promesę dotyczącą pożyczki na ten cel i chce z uwagi na 

wagę pierwszego wdrożenia przekazać ją do 9 budynków, które zostały zakwalifikowane do 

programu. Miasto chciałoby zwiększyć pomoc finansową do poziomu 92 % stąd prośba o 

zmianę maksymalnej stawki dotyczącej dofinansowania łącznych kosztów kwalifikowanych. 

Miasto chciałoby żeby ten program się powiódł, żeby osoby, które będą jego beneficjentami 

były też adwokatami tej sprawy wobec pozostałych mieszkańców Cieszyna. Będzie duży 

argument finansowy dla osób, które mają być objęte działaniem tego programu. 

 

Andrzej Surzycki – poprosił komisje o opinię do projektu uchwały. 

 

Krzysztof Pszczółka – poinformował, że Komisja Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Krzysztof Wantulok – poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Remigiusz Jankowski – poinformował, że Komisja Oświaty zapoznała się z projektem 

uchwały. 

 

Irena Kwaśny – poinformowała, że Komisja Urbanistyki zapoznała się z projektem uchwały. 

 

Marek Szczypka – poinformował, że Komisja Zdrowia zapoznała się z projektem uchwały. 

 

Bartosz Tyrna – zapytał, czy pożyczka, którą planuje się zaciągnąć na realizację tego zadania 

będzie umarzana oraz jaki jest tutaj udział własności prywatnej. 

 

Bogdan Ścibut – odpowiedział, że planuje się umorzenie pożyczki w wysokości 50%. Jeżeli 

chodzi o udział własności prywatnej to można powiedzieć, że 8:1 to udział wspólnot 

mieszkaniowych w stosunku do ZBM-u, natomiast 50:50 to mieszkania prywatne i ZBM. 

Żeby udzielić precyzyjnej odpowiedzi prześle radnemu wykaz obiektów objętych tym 

programem. 

 

Grażyna Pawlita – zwróciła uwagę na fakt, że do tak ważnego społecznie projektu uchwały w 

czasie konsultacji społecznych nie wpłynęła żadna uwaga. Jej zdaniem należy się zastanowić, 

czy to jest właściwa forma konsultacji, czy nie należałoby rozszerzyć tych konsultacji. 

 

Bogdan Ścibut – odpowiedział, że konsultacje wnikają z art. 5 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i wolontariacie. Również uważa, że nie jest dobrze, że uwagi nie wpływają. 

Wszystko jednak dzieje się przy presji czasowej wynikającej z trybu zawiadamiania o 

dostępności dotacji. Uważa, że dyskusja publiczna z udziałem radnych powinna być 

prowadzona ponieważ temat się rozpoczyna i jest on jeszcze poważniejszy w sensie kwot, 

długofalowa i o skutków od kanalizacji.  

 

Andrzej Surzycki – poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Za podjęciem uchwały głosowało 20 radnych, obecnych na sali. 
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Andrzej Surzycki – stwierdził, że uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania dotacji 

celowych na dofinansowanie kosztów inwestycji z zakresu ochrony powietrza realizowanych 

w ramach Programu ograniczenia niskiej emisji przyjętym przez Radę Miejską Cieszyna 

Uchwała Nr XLVI/483/14 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 28 sierpnia 2014 r. Rada podjęła 

jednogłośnie. 

 

Ad 11.9 

 

Andrzej Surzycki – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VI/36/15 

Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 29 stycznia 2015 roku w sprawie zaciągnięcia 

długoterminowego kredytu inwestycyjnego. 

Poprosił komisje o opinię do projektu uchwały. 

 

Krzysztof Pszczółka – poinformował, że Komisja Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Krzysztof Wantulok – poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Remigiusz Jankowski – poinformował, że Komisja Oświaty zapoznała się z projektem 

uchwały. 

 

Irena Kwaśny – poinformowała, że Komisja Urbanistyki zapoznała się z projektem uchwały. 

 

Marek Szczypka – poinformował, że Komisja Zdrowia przyjęła do wiadomości projekt 

uchwały. 

 

Andrzej Surzycki – poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Za podjęciem uchwały głosowało 20 radnych, obecnych na sali. 

 

Andrzej Surzycki – stwierdził, że uchwałę w sprawie zmiany uchwały Nr VI/36/15 Rady 

Miejskiej Cieszyna z dnia 29 stycznia 2015 roku w sprawie zaciągnięcia długoterminowego 

kredytu inwestycyjnego Rada podjęła jednogłośnie. 

 

Ad 11.10 

 

Andrzej Surzycki – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Cieszyna 

na 2015 rok. 

Poprosił komisje o opinię do projektu uchwały. 

 

Krzysztof Pszczółka – poinformował, że Komisja Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Krzysztof Wantulok – poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Remigiusz Jankowski – poinformował, że Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 
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Irena Kwaśny – poinformowała, że Komisja Urbanistyki zapoznała się z projektem uchwały i 

nie wniosła do niego uwag. 

 

Marek Szczypka – poinformował, że Komisja Zdrowia pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Andrzej Surzycki – poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Za podjęciem uchwały głosowało 20 radnych, obecnych na sali. 

 

Andrzej Surzycki – stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany budżetu Miasta Cieszyna na 

2015 rok została przez Radę podjęta. 

 

Ad 11.11 

 

Andrzej Surzycki – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Cieszyna na lata 2015 – 2025 

Poprosił komisje o opinię do projektu uchwały. 

 

Krzysztof Pszczółka – poinformował, że Komisja Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Krzysztof Wantulok – poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Remigiusz Jankowski – poinformował, że Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Irena Kwaśny – poinformowała, że Komisja Urbanistyki zapoznała się z projektem uchwały i 

nie wniosła do niego uwag. 

 

Marek Szczypka – poinformował, że Komisja Zdrowia pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Andrzej Surzycki – poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Za podjęciem uchwały głosowało 19 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

 

Andrzej Surzycki – stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Cieszyna na lata 2015-2025 została przez Radę podjęta. 

 

Ad 12. 

 

Andrzej Surzycki – zapytał o ewentualne pytania do sprawozdania Burmistrza Miasta z 

działalności w okresie między sesjami. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu sesji. 

 

Grażyna Pawlita – zapytała jak postępują prace dot. Kart Dużej Rodziny. 
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Sekretarz Miasta Stanisław Kawecki – odpowiedział, że do pracy nad Kartą Dużej Rodziny 

powołany został 3-osoby zespół, któremu on przewodniczy. Zespół opracował harmonogram 

działania, podjęta została decyzja o rozpoczęciu wstępnych konsultacji wśród mieszkańców 

Cieszyna. W wiadomościach Ratuszowych ukaże się ankieta, w której będzie się prosić o 

wskazanie co dla dużej rodziny jest najważniejsze. 

 

Krzysztof Herok – poprosił o wyjaśnienie dlaczego odmówiono zbycia części działki przy ul. 

Kruczej w Cieszynie oraz na co została przeznaczona kwota ponad 41 tys. zł, o którą 

zmniejszono rezerwę ogólną. 

 

Z-ca Burmistrza Miasta Bogdan Ścibut – odpowiedział, że odmówiono sprzedaży działki 

gminnej ponieważ służy ona jako droga dojazdowa do innych nieruchomości. 

 

Skarbnik Miasta Alicja Dąbrowska – odnosząc się do drugiego pytania radnego K. Heroka 

odpowiedziała, że Dyrektor Zespołu Obsługi Jednostek Oświatowych wystąpił do Burmistrza 

z wnioskiem o dokonanie przeniesień z rezerwy na nieprzewidziane wydatki do działu 

oświata i wychowanie szkoły podstawowe, co wynikało z konieczności zwrotu części dotacji 

wraz z należnymi odsetkami w związku z rozliczeniem projektu „Moja Szkoła”, który był 

realizowany w latach ubiegłych. 

 

Piotr Tomica – zapytał ile kosztowało nowe auto zakupione dla Urzędu Miasta i dlaczego 

stary samochodów został przekazany do MOSiR-u, choć była mowa, że zostanie ono 

sprzedane. 

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura – odpowiedział, że nowy samochód kosztował 99.950 zł. 

Stary samochód został wyceniony na niewielką kwotę w związku z czym zdecydował żeby go 

nie sprzedawać tylko 15-letnie auto w Miejskim Ośrodku Sportu i Rekreacji zamienić na 

ośmioletnie auto z Urzędu. 

 

Łukasz Bielski – poprosił o szerszą informację dot. wyjazdu Burmistrza Miasta do Ropic w 

Republice Czeskiej. 

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura – odpowiedział, że rozważa się zorganizowanie na polu 

golfowym w Ropicach międzynarodowego meczu np. w ramach obchodów Święta Trzech 

Braci. 

 

Ad 13. 

 

Janina Cichomska – przedstawiła interpelacje, wnioski i zapytania złożone przez radnych w 

okresie między sesjami. 

 

Interpelacje, wnioski i zapytania złożyli: radny Czesław Banot, radna Janina Cichomska, 

radny Remigiusz Jankowski, radna Iwona Kabiesz, radny Wiesław Kluz, radna Grażyna 

Pawlita, radny Andrzej Surzycki oraz radny Marek Szczypka. 

 

Z pełną treścią interpelacji, wniosków i zapytań oraz odpowiedziami na nie można się 

zapoznać w Biuletynie Informacji Publicznej. 
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Ad 14. 

 

Janina Cichomska – zwróciła się do Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o przedstawienie 

Radzie protokołu kontroli realizacji placu zabaw w Parku Kasztanowym. 

 

Krzysztof Herok – poinformował, że w dniach 19 stycznia i 16 lutego 2015 roku Komisja 

Rewizyjna przeprowadziła kontrolę. Realizacja placu zabaw przebiegła zgodnie z zawartymi 

umowami,  nie stwierdzono żadnych uchybień w realizacji tego zadania. 

 

Janina Cichomska – przedstawiła wnioski Klubu Radnych Cieszyński Ruch Społeczny dot. 

budowy budżetu zadaniowego oraz realizacji placów zabaw w mieście. 

 

Bartosz Tyrna – odnosząc do odpowiedzi na temat budżetu zadaniowego stwierdził, iż 

rozumie, że zostaną rozpoczęte prace i zostanie wypracowane takie rozwiązanie, z którego 

będą korzyści dla obu stron. Następnie stwierdził, że radni dalej mają problemy z 

poruszaniem się w budżecie w obecnym kształcie, nie mogą np. dokonywać przeliczeń. 

Będzie chciał się spotkać z Panem Sekretarzem i porozmawiać co jest możliwe w zakresie 

wersji elektronicznej tego dokumentu. Chodzi o to żeby radni otrzymywali dokument na 

którym da się pracować, a nie tylko oglądać go. 

 

Gabriela Staszkiewicz – nawiązując do odpowiedzi na wniosek w sprawie budowy placów 

zabaw w Cieszynie poinformowała, że powstał on m.in. wskutek kontroli przeprowadzonej 

przez Komisję Rewizyjną. Klub Radnych chciałby aby w Cieszynie został stworzony 

wieloletni plan budowy placów zabaw. Place zabaw nie mogą być tworzone tylko w centrum 

miast ponieważ również bardzo ich brakuje w dzielnicach peryferyjnych. Zwróciła się do 

radnych, aby przekazali do Komisji Gospodarki Komunalnej informację gdzie w swoich 

okręgach widza taką potrzebę, ponieważ Komisja w planie pracy zaplanowała w miesiącu 

marcu temat realizacji placów zabaw w mieście. 

 

Ad 15. 

 

Andrzej Surzycki – zapytał, czy ktoś z radnych chciałby złożyć oświadczenie. 

 

Oświadczeń nie złożono. 

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura – przedstawił radzie Miejskiej informację dotyczącą 

zgłoszonych żądań, o których mowa w art. 36 ust 1-3 i ust. 5 oraz wydanych decyzji, o 

których mowa w art. 37 ust.6 i 7 ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym. 

 

Andrzej Surzycki – w związku z tym, że taką obszerną informację radni otrzymali w trakcie 

sesji zaproponował, aby dołączyć ją do spraw różnych na przyszłej sesji żeby po zapoznaniu 

się z nią radni mieli możliwość zadawania pytań. 

Następnie przedstawił korespondencję, która wpłynęła do Rady: 

 

1. Ministerstwo Finansów pismem ST1.4763.6.2015 z dnia 13 lutego 2015 r. odniosło 

się do uchwały Rady Miejskiej w sprawie poparcia działań mających na celu 

zahamowanie wypływu środków finansowych wypracowanych w regionie. 

Ministerstwo m.in. informuje, iż nie przewiduje się wprowadzenia odrębnego 

mechanizmu zmierzającego do zwrotu podatku VAT zapłaconego przez JST z tytułu 

prowadzonych inwestycji. 
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2. Starosta Cieszyński p. Janusz Król na ręce Burmistrza Miasta przesłał zaproszenie do 

udziału w XI edycji „Forum Inicjatyw Prozdrowotnych w Powiecie Cieszyńskim”. 

Bliższe informacje można uzyskać w Biurze Rady Miejskiej. 

3. Burmistrz Miasta przesłał do Rady Miejskiej informację na temat stanu realizacji 

projektu „Uporządkowanie gospodarki ściekowej w aglomeracji cieszyńskiej”. 

4. W dniu 24 lutego odbyła się IV sesja Rady Powiatu Cieszyńskiego. Wszyscy radni 

wcześniej otrzymali informację o terminie i tematyce sesji. 

5. Szkoła Języka i Kultury Polskiej Uniwersytetu  Śląskiego w Katowicach  skierowała 

do Rady Miejskiej pismo, w którym zwraca się z prośbą o udzielenie wsparcia 

finansowego na organizację jubileuszu  25-lecia istnienia. Pismo zostało skierowane 

do komisji Oświaty i Komisji Finansów z prośbą o opinię. 

6. Centrum Jana Pawła II „Nie lękajcie się” pismem z dnia 9 lutego 2015 r. w imieniu 

Metropolity Krakowskiego zwróciło się z prośbą o wsparcie finansowe budowy 

Centrum JP II w Krakowie. Pismo zostało skierowane do komisji Oświaty i Komisji 

Finansów z prośbą o opinię. 

7. Górnośląskie Towarzystwo Lotnicze pismem z dnia 9 lutego 2015 r. dziękując za 

przesłanie uchwały, która popiera inicjatywę Światowego kongresu Kresowian 

poinformowało Radę Miejską, że obecnie używana nazwa handlowa Katowice Airport 

i jej identyfikacja wizualna zostały wprowadzone w 2009 roku,  proponowana zmiana 

nie znajduje uzasadnienia marketingowego ani ekonomicznego. 

8. Muzeum Drukarstwa w Cieszynie Galeria „Przystanek Grafika” zaprasza na wystawę 

„Nasza pasja – litografia”, wystawa trwa do 17 marca 2015 r. 

9. Przewodniczący Rady Sportu pismem z dnia 2 lutego 2015 r. złożył zażalenie na 

działania Komisji Oświaty, Kultury i Sportu. Do tematu została przygotowana opinia 

prawna, która mówi, że nie ma podstaw ani faktycznych, ani prawnych do 

rozpoznania zażalenia. 

 

Remigiusz Jankowski – poinformował, że Komisja Oświaty zajmowała się złożonym 

zażaleniem i stwierdziła, że w ocenie członków Komisji żaden przepis prawa nie został 

naruszony. Nie doszło również do naruszenia dóbr osobistych członków Rady Sportu.  

 

10. Zespół Pieśni i Tańca Ziemi Cieszyńskiej wystąpił do Przewodniczącego Rady z 

prośbą o zorganizowanie wspólnego posiedzenia Komisji Finansów i Komisji 

Oświaty, na którym zostałaby przybliżona tematyka funkcjonowania Zespołu w 

związku z przypadającym w 2015 roku jubileuszem 65-lecia istnienia ZPiTZC. 

 

Remigiusz Jankowski – poinformował, że spotkanie z Zespołem Pieśni i tańca Ziemi 

Cieszyńskiej zostało zaplanowane na 12 marca br. o godz. 17
00

. 

 

11. Mieszkańcy ulic Błogockiej i Prusa  wystąpili z prośbą o udzielenie informacji na 

temat osuwiska przy ul. Błogockiej w Cieszynie. 

12. Pan Jan Witosz w piśmie z dnia 10 lutego 2015 r. podziękował za uzyskaną 

odpowiedź i obszerną odpowiedź na poruszone przez niego tematy w piśmie z grudnia 

2014 roku. 

13. Na ręce Przewodniczącego Rady Miejskiej wpłynęło zawiadomienie o utworzeniu 

Klubu Radnych Cieszyńska Inicjatywa Samorządowa. W skład Klubu wchodzą radni 

wybrani do Rady Miejskiej z listy Komitetu Wyborczego Cieszyńska Inicjatywa 

Samorządowa oraz z listy Komitetu Wyborczego Krzysztofa Heroka. Przewodniczącą 

Klubu Radnych jest radna Grażyna Pawlita. 
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14. W dniu 19 lutego br. rozpoczęła prace Komisja Statutowa, Przewodniczącym Komisji 

został wybrany Przewodniczący Rady Miejskiej p. Krzysztof Kasztura, a Z-cą 

Przewodniczącego Komisji został p. Bolesław Zemła. 

15. Do Rady wpłynęło zaproszenie na jubileusz 10.lecia Zamku Cieszyna. Z tej okazji 

został przygotowany list gratulacyjny dla Zamku, który w imieniu Rady Miejskiej 

wręczy Pani Wiceprzewodnicząca Janina Cichomska. 

16. Pismo Samorządu Terytorialnego WSPÓLNOTA skierowało do Rady Miejskiej 

propozycje szkoleń, z którymi można się zapoznać w Biurze Rady. 

17. Ustalenie składów osobowych pocztu sztandarowego w czasie świąt państwowych i 

uroczystości miejskich. 

18. W Biurze Rady znajduje się płytka CD z nagraniem szkolenia dla radnych, którą 

przygotował p. Bartosz Tyrna. 

 

Krzysztof Herok – zabierając głos zapytał, czy jest może odpowiedź na jego zapytanie ustne 

jeśli chodzi o WPF i różnice dotyczące gospodarki śmieciowej pomiędzy latami 2013 i 2014, 

jest to różnica na kwotę 4 mln zł. 

Nawiązując do kwestii podniesionych przez cieszyńskich kupców i propozycją 

jednodniowego bezpłatnego parkingu w centrum miasta zwrócił uwagę, że można to zrobić 

albo Zarządzeniem Burmistrza Miasta, albo decyzją Dyrektora MZD. Zapytał, jak Burmistrz 

odniesienie się do propozycji Stowarzyszenia. 

 

Z-ca Burmistrza Miasta Bogdan Ścibut – zwrócił się do radnego K. Heroka z prośbą o kontakt 

w celu doprecyzowania pytania dotyczącego WPF, będzie mógł wtedy udzielić pełnej 

odpowiedzi. 

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura – odpowiadając na pytanie dot. kupców cieszyńskich 

powiedział, że zostanie przeanalizowana uchwała w sprawie opłaty parkingowej. Jeżeli 

natomiast byłaby to jego decyzja to zwróci się do Rady o wyrażenie opinii na ten temat, jeżeli 

natomiast miałaby to być decyzja Rady to zostanie przedłożony odpowiedni projekt i Rada się 

do niego ustosunkuje. 

 

Czesław Banot – zwracając się do Burmistrza Miasta zapytał, czy zechce być objąć 

patronatem polsko – czeski Turnieju Hokeja na lodzie dziewięciolatków. Organizatorem tego 

Turnieju ma być Cieszyn. Dokumentację w tej sprawie złożył w sekretariacie Burmistrza 

Miasta. 

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura – poprosił o spotkanie w tej sprawie, dodał, że otrzymane 

materiały przesłał do MOSiR-u z prośbą o zaopiniowanie. 

 

Grażyna Pawlita – poinformowała, że w dniu wczorajszym uczestniczyła jako 

przedstawicielka  Rady Miejskiej w posiedzeniu Rady Programowej COK „Dom Narodowy”, 

gdzie zaproponowała, aby w ramach Karty Dużej Rodziny ustalić na poziomie przysłowiowej 

złotówki opłatę za korzystanie z oferty COK. Zwróciła się do Sekretarza Miasta z prośbą o 

kontynuowanie rozmów z „Domem Narodowym”  dot. tej propozycji. 

 

Remigiusz Jankowski – zwrócił się do Burmistrza Miasta z prośbą, aby na kwietniowym 

posiedzeniu Komisji Oświaty był obecny Dyrektor MOSiR-u, gdzie będą omawiane tematy 

związane z funkcjonowaniem Ośrodka, w tym analiza budżetu MOSiR-u. 
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Burmistrz Miasta Ryszard Macura – poinformował Radę, że w związku ze zbliżającym się 

narodowym świętem Żołnierzy Wyklętych na budynkach instytucji miejskich pojawią się 

flagi, a on jutro o godz. 14
30

 złoży kwiaty pod tablicą pamiątkową wmurowaną na korytarzu 

Ratusza, tablicą upamiętniającą 18 ofiar politycznych wyroków śmierci, które w 1946 roku 

zapadały między innymi na sali sesyjnej. Zaprosił chętnych do udziału w tej symbolicznej 

uroczystości.  

 

Łukasz Bielski – zapytał, czy Urząd Miejski coś wie na temat ziemi i gruzu wysypywanych 

na terenie zielonym wzdłuż ciągu ulicy Zofii Kossak oraz jakie przewiduje się losy firmy 

„Strefa Wolności”, która wynajmuje lokal w zasobach miejskich. 

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura – odpowiedział, że na pierwsze pytanie udzieli odpowiedzi 

z późniejszym terminie, natomiast jeśli chodzi o drugie pytanie to toczą się rozmowy 

pomiędzy właścicielem „Strefy Wolności”, a Miejskim Zarządem Dróg, który zmierza w tę 

stronę, aby wyegzekwować należności Miasta. 

 

Ad 16. 

 

Wiceprzewodniczący Rady, p. Andrzej Surzycki, zamknął obrady VII sesji Rady Miejskiej 

Cieszyna. 

 

Pełna treści obrad sesji w formacie audio znajduje się w Biurze Rady Miejskiej Cieszyna.  

 

 

 

Protokołowała:     Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

Monika Praski       Andrzej Surzycki 

 

 

 

 

 


